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To: 5.1.2e [ERE @minvws.nl]
From: 5.1 5.1.2e

Sent: Tue 8/25/2020 4:38:09 PM

Subject: RE: informatie over do's en don't testen

Received: Tue 8/25/2020 4:38:09 PM

Hi

Ik heb hem verteld over dat overzicht van de taskforce serologie met gevalideerde testen. Daar zitten toch ook sneltesten

tussen? Daar wilde ik hem op attenderen.

Groet

@minvws.nl

var:IEEE BEER mins ni

Verzonden: dinsdag 25 augustus 2020 14:00

por:CECE)SEERvs ni
Onderwerp: FW: informatie over do's en don't testen

Ha ter info er is voor EEE eigenlijk nog net niet echt info beschikbaar. Akkoord om dit zo naar hem te sturen?

Groet JAE
van: ES SEN EECinvws. o>

Verzonden: dinsdag 25 augustus 2020 13:06

aan:IEEBEE© minvws.nl>
Onderwerp: RE: informatie over do's en don't testen

Beste [ERED
Het VWS is momenteel in dialoog met de Task Force Diagnostiek over het beoordelen van commerciéle sneltesten voor gebruik in

Nederland. Wij zullen hierin ook bespreken waar de resultaten van deze beoordelingen zichtbaar zullen zijn. Op dit moment zijn er

in Nederland nog geen sneltesten gevalideerd. De eerste resultaten verwachten wij in de loop van de komende 2 maanden

Betreffende de inzet van innovatieve testen, d.w.z. testen die nog niet commercieel verkrijgbaar zijn, word een geselecteerd aantal

de komende weken klinisch gevalideerd op de Rai in samenwerking met het GGD lab Amsterdam. Resultaten hiervan worden ook

in de loop van de komen 6-8 weken verwacht.

De conclusie is, dat wij verwachten begin oktober meer informatie hierover te kunnen geven.

Met vriendelijke ror [REN

Verzonden: maandag 24 augustus 2020 18:27

san:IIEENCENBEEN0s0
Onderwerp: FW: informatie over do's en don't testen

Zie hieronder de toelichting bij Mn belletje!

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: <BR @vnoncw-mib.nl>
Datum: maandag 24 aug. 2020 5:59 PM

Onderwerp: RE: informatie over do's en don't testen
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IE
Dank voor jouw info, kun jij

"
ook

whi
aan jullie interne overzicht van andersoortige testen (of de innovatieve zoals [RIE

Edie noemt), dus met speeksel, Genmab/PCR-sneltesten etc. inclusief jullie beoordeling?

Idee vari en mij was dat wij onze leden dan als volgt kunnen adviseren: voor klachten, zie GGD (met gouden standaard PCR-

testen), voor preventief gebruik kun je ook gebruik maken van X, Y, Z (minder betrouwbaar, maar comfortabel en snel en

concurreert niet met GGD-beslag op private labs). Let op dat mijn beeld is dat dit nu voor werkgevers een cowboymarkt is (er komt

ook veel onzin langs en de prijsrange is ook enorm — dus enige guidance is zeer behulpzaam).

Hartelijke sroct J FRERN

Verzonden: maandag 24 augustus 2020 17:04

minvws.nl>

CC: ad @vnoncw-mkb.nl>

Onderwerp: RE: informatie over do's en don't testen

sest REN hierbij zoals beloofd de informatie die we eerder aan een grote arbodienstverlener stuurde:

VWS hecht eraan dat er voldoende testcapaciteit beschikbaar is en zet zich volop in om dit mogelijk te maken. in eerste instantie

werden alleen mensen met klachten getest; we signaleren dat er steeds meer settings ontstaan waarin ook mensen zonder

klachten worden getest. Waar mogelijk is dat prima, maar het is onwenselijk als het testen van mensen een zodanige vlucht

neemt, dat dit ten koste gaat van het testen van mensen met klachten.

De opvatting van vws is dat het prima is als commerciéle partijen/arbodiensten testen aanbieden, op voorwaarde dat er

duidelijke voorlichting is over wat een uitslag wel of niet betekent. Ook hebben bepaalde testen meer of minder zin maar alle

testen maken uiteindelijk gebruik van dezelfde pool van testcapaciteit. Als er onverhoopt toch tekorten komen, dan kan dat tot

prioritering leiden. Zie in dat kader het document in bijlage. Dit is als het goed is vanuit SZW ook met jullie besproken in overleg
begin juli.

Hieronder plak ik letterlijk wat we aan reactie hadden op een document van een grote arbodienstverlener:

Ik wil hen dan ook als volgt informeren, graag jullie akkoord:

Beste,

Dank voor het delen. We hebben even naar jullie informatie gekeken, daarbij een paar opmerkingen:

Op blz 8 kopje groepsimmuniteit staat dat mensen van nature ongevoelig zouden zijn voor het virus. Zo werkt dat niet.

Het kan wel zo zijn dat mensen er minder klachten door krijgen. Hoe dit komt wordt onderzocht.

Op blz 9 staat; “het testbeleid van de GGD'. Dit is het testbeleid van de Rijksoverheid, uitgevoerd door de GGD.

Op blz 9 staat; bij een negatieve testuitslag wordt het advies gegeven om toch thuis uit te zieken. Dat is zo bij
daadwerkelijke ziekte. Bij een snotneus of hoesten kan iemand gewoon weer aan het werk en hoeft niet te wachten tot

alle klachten weg zijn.

op blz 9 onderaan; er staat ‘serologische testen worden op dit moment niet aangeboden door de GGD'. Dit klopt, maar

is de vraag of dat ooit wel het geval gaat zijn. Is een wat suggestieve zin.
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Punt blijft goede voorlichting/duiding over de mogelijkheden van de testen. Dat is echt een rol voor de bedrijfsarts. Wij
adviseren dus dat deze goed betrokken blijft.

Weet me te vinden als dit nog tot vragen leidt.

52s
Van: EGE HEED© minvws.ni>

Verzonden: vrijdag 21 augustus 2020 10:33

minvws.nl>

<ERFIN@ vnoncw-mkb.nl>

Onderwerp: informatie over do's en don't testen

Nog even een reminder voor als je terug op kantoor bent: wil je aan de informatie sturen die we destijds hadden
verzameld gericht aan een grote ARBO-dienst?

Ik denk daarnaast dat het goed is als we het siganal toevoegen dat VWS het van belang vindt dat de testcapaciteit die wordt

ingezet voor testen die afwijken van het landelijke testbeleid (testen bij klachten, testen zonder klachten alleen in specifieke

situaties) niet ten koste gaat van het testen van mensen met klachten. En dat we daamaast hard werken om de testcapaciteit
verder te verruimen de komende weken en maanden.

Groet

@Minvws.n


